
Middelburg, 2 november 2019 

 

Beste collega-fracties,   

  

Ondergetekenden willen met deze brief het agendapunt Trekdijk van de komende raadsvergadering 

bij jullie onder de aandacht brengen.    

 Het college stelt ons voor nu een keuze te maken over de invulling van het gebied, terwijl wij meer 

informatie nodig hebben om een zorgvuldig besluit te nemen waarbij we recht kunnen doen aan het 

participatie-traject.    

 Met name inzicht en onderzoek van de financiële onderbouwing, is wat ons betreft nodig om een 

goede keuze te maken. De bijlage met een overzicht van de verschillende varianten geeft de 

doorrekening van het college en een reactie van het participatieteam. Wij zien die graag 

onafhankelijk getoetst en denken dat dit met een korte doorlooptijd zou kunnen gebeuren. Verder 

hebben we begrepen dat er binnenkort vanuit de provincie een rapport komt over de regionale 

behoefte aan bedrijventerreinen.   

 Wij stellen dan nu ook voor om dit raadsvoorstel pas te behandelen nadat verder onderzoek is 

gedaan en vertrouwen op jullie steun.  

   

Met groet,  

  

  

Bas van der Reest, Jeroen Louws, Marianne Golsteijn, Petroesjka Sterk, Tony Noom   

  

 


